



Superights is thrilled to announce Pat the Dog (78x7') has found homes!

The cartoon comedy launched last year at Mip Junior -where it ranked number 3 out of 1.042 registered programs- has been adopted by Turner for its second flagship kids' channel, Boomerang across EMEA and Asia Pacific, where it will also play on Turner's POGO and Cartoon Network Channels.

Originally commissioned by Canal+ and RAI, the adaptation of the mobile game sensation played by 27m people around the globe will also be broadcast on RTBF, VRT, Radio Canada and Discovery Latin America in addition to ongoing discussions in Europe and the US.

Produced by French studio Superprod and Italian company Animoka, the series is set to premiere this spring.

Paf le Chien (78x7') a été adopté !

Lancé au Mip Junior, où il a fini 3^{ème} sur 1.042 programmes, Paf le Chien a été adopté par Boomerang, la deuxième chaîne internationale du groupe Turner, pour ses chaînes en Europe, Afrique, Moyen-Orient et Asie Pacifique où la série sera également diffusée sur POGO et les antennes Cartoon Network.

Commissionnée par Canal+ et la RAI, l'adaptation du jeu mobile aux 27 millions de joueurs sera également en diffusion sur la RTBF et la VRT, Radio Canada et Discovery Latin America. D'autres négociations sont en cours, notamment en Europe et aux Etats-Unis.

Produite par Superprod dans le studio angoumois de Vanilla Seed et Animoka en Italie, la série sera lancée ce printemps.